
                                    PROTOKÓŁ   NR 3/2006 
                            III  Sesji Rady Gminy Perzów 
                            w dniu 15 grudnia 2006r. 
                            w godz. 13.00  do  15.00 
 
 
 

1. Otwarcie Sesji. 
 
Otwarcia Sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy Zdzisław Burzała, 
powitał Radnych, Panią Wójt, Panią Skarbnik, Panią Sekretarz, sołtysów, 
przedstawicieli mediów. Stwierdził, iŜ w Sesji uczestniczy 14 radnych na 
ogólny stan 15 radnych. 
 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek obrad Sesji: 
 

1. Otwarcie Sesji. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 
3. Interpelacje. 
4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 
5. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Gminy. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od nieruchomości na 2007r. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od środków transportowych. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie podatku rolnego. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od posiadania psów. 
10.Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy            
     informacji i deklaracji podatkowych. 
11.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe                   
     zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 
12.Wolne głosy i wnioski. 
 
Radny Ostrowski zgłosił propozycję zmiany porządku obrad, przez 
dodanie do porządku obrad punktu 13 : podjęcie uchwały w sprawie 
złoŜenia wniosku o zmianę obszaru Gminy Perzów. 
Radny Ostrowski wyjaśnił, Ŝe chodzi o miejscowość Chałupki – 
Gmina Bralin wyraŜa chęć jej odłączenia z obszaru Gminy na rzecz 
Gminy Perzów. 
 Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie wprowadzenia 
punktu dodatkowego pod nr 12 do porządku obrad. Za przyjęciem 
poprawki głosowało 14 radnych.   
Przewodniczący Rady wprowadził punkt dodatkowy  
pod nr 12 do porządku obrad. 
 



 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

 
Przewodniczący Rady zaproponował przyjęcie protokołu z poprzedniej 
Sesji bez odczytania, stwierdzając, iŜ protokół został wyłoŜony  
do wglądu przed Sesją, a poza tym jest moŜliwość zapoznania się z nim  
w biurze Rady. 
Przewodniczący przeprowadził głosowanie za przyjęciem protokołu 
z poprzedniej Sesji bez odczytania. 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych ; wszyscy radni jednogłośnie 
przyjęli protokół z II Sesji bez odczytania. 
 

3. Interpelacje. 
 
Radny Kłodnicki wnioskuje o dokonanie przeglądu dróg w związku  
z licznymi dziurami w asfalcie na drogach gminnych i powiatowych. 
Poinformował, Ŝe w ostatnim czasie w miejscowości Turkowy, koło 
cmentarza w nawierzchni asfaltowej takŜe powstała dziura. 
Przewodniczący Rady zapytał Panią Wójt o przyczynę nieobecności  
Pani Dyrektor PZD BoŜeny Dziergwy. Pani Wójt odpowiedziała, Ŝe 
przyczyną jest pilny wyjazd, ale prawdopodobnie będzie na kolejnej 
sesji. 
Radny Kozan zwrócił uwagę na konieczność przełoŜenia rury na 
przepuście w Domasłowie przed nadejściem zimy. 
Pani Wójt zabiera głos w sprawie dróg wykonywanych ostatnio w Gminie 
przez firmę Pana Przybylskiego. Nawiązała do spotkania , jakie miało 
miejsce w dniu 13.12.2006 r. w GOK w Perzowie, a następnie w 
Urzędzie Gminy. Pan Przybylski według wstępnych ustaleń miał 
otrzymać 50% naleŜności za budowę drogi w Nieprosinie oraz 70% 
naleŜności za pozostałe drogi. Ustalono jednak, Ŝe otrzyma 60.300 zł.  
z FOGR. Na zlecenie Urzędu Gminy wykonana zostanie analiza masy 
asfaltowej. Co do przepustu w Domasłowie Pani Wójt zapewniła, Ŝe Pan 
Przybylski zostanie zobligowany do jego wykonania. Wyniki przeglądu 
dróg, który został juŜ wykonany zaprezentuje radnym P. Izydorska-
Kubica. 
Interpelacji więcej nie zgłoszono. 
 
    4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 
 
Pani Wójt przedstawiła sprawozdanie ze swojej działalności w okresie  
od 25.11.2006 r. do 15.12.2006 r. / w załączeniu/. 
Pani Wójt oświadczyła, Ŝe zgodnie z zobowiązaniem podjętym przez 
poprzedniego Wójta pieniądze pozyskane ze sprzedaŜy działki 151/4  



w miejscowości Turkowy  zostaną przeznaczone na połoŜenie kostki  
brukowej przy przedszkolu. 
Przedstawiła Radnym decyzje podjęte na zebraniu Rady Sołeckiej  
w Domasławie. Decyzja na wycinkę drzew ze Starostwa Powiatowego 
będzie 19.12.2006r. Zostanie zawarta na te prace umowa. Wykonawca 
zobowiązał się do obcięcia gałęzi przy szkole. 
Pani Wójt poinformowała Radę o spotkaniu z nauczycielami. Odbyło się 
ono w związku z Regulaminem wynagradzania nauczycieli – chodzi  
o moŜliwość zwiększenie wynagrodzenia dla wychowawców gimnazjów. 
Obecnie otrzymują oni z tego tytułu dodatek w wysokości 0,2%.  
W późniejszym terminie będzie jeszcze spotkanie w tej sprawie.  
Decyzja zostanie jednak podjęta po dokonaniu analizy finansowej  
i akceptacji Rady Gminy. 
Odnośnie wydanego zarządzenia 25/2006 – powołanym pełnomocnikiem 
ds.rozwiązywania problemów alkoholowych została p.Ewa Marzec, która 
do tej pory pełniła funkcję Sekretarza Komisji Gminnej. 
Pani Wójt z satysfakcją ogłosiła Radnym nominację Gminnego Ośrodka 
Kultury w Perzowie do nagrody głównej Wielkopolskiego Towarzystwa 
Kulturalnego. Podkreśliła wysoki poziom artystyczny koła plastycznego 
działającego w GOK, o czym świadczy sukces podopiecznego koła 
Witka Mierzchały, który otrzymał wyróŜnienie na XV Międzynarodowym 
Biennale Grafiki Dzieci i MłodzieŜy organizowanym przez Galerie i 
Ośrodek Plastycznej Twórczości Dziecka w Toruniu. Kolejnym 
osiągnięciem Gminnego Ośrodka Kultury w Perzowie jest medal  
za zasługi dla bibliotekarstwa, którym została uhonorowana 
P.Małgorzata Kula przez Stowarzyszenie  Bibliotekarzy Polskich. 
 
Następnie Radni poprosili o dodatkowe wyjaśnienia: 
P.Kozan – jakiego zakresu dotyczyła kontrola ścieŜki rowerowej  
Perzów-Turkowy. 
P.Mega odpowiedział, Ŝe kontrolujący dokonali dokumentację zdjęciową 
i nie mieli uwag. 
P.Gawlik pyta, czy jeszcze są przyjmowane wnioski na wycinkę drzew. 
P.Wójt – w porozumieniu ze Starostwem zostanie dokonana 
inwentaryzacja drzew na terenie Gminy. Poprosiła, aby Rady Sołeckie 
składały wnioski o wycinkę. 
Innych uwag do sprawozdania nie zgłoszono. 
 
    5.     Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Gminy. 
     
Pan Przewodniczący w okresie sprawozdawczym brał udział w 
posiedzeniu komisji. Poinformował, Ŝe wpłynęły informacje o spotkaniach 



i szkoleniach. Wpłynęła takŜe propozycja wstąpienia Gminy Perzów do 
Stowarzyszenia Gmin Wielkopolskich. 
 
6. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od nieruchomości  

    w 2007 r. 
 
Wobec braku zastrzeŜeń, Przewodniczący Rady odczytał projekt 
uchwały i przeprowadził głosowanie za jej przyjęciem.  
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, uchwała została podjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
7. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od środków      

    transportowych. 
  

Wobec braku zastrzeŜeń, Przewodniczący Rady odczytał projekt 
uchwały i przeprowadził głosowanie za jej przyjęciem.  
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, uchwała została podjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 

8. Podjęcie uchwały w sprawie podatku rolnego. 
      

Radny Kozan prosi o przedstawienie wyliczenia subwencji. 
Pani Wójt – odpowiada, Ŝe wystąpiła do Izby Rolniczej o wystawienie 
opinii do tyczącej moŜliwości obniŜenia podatki rolnego z 
proponowanej stawki przez GUS 35,52 zł do 31 zł. Opinia Izby w tej 
sprawie jest pozytywna. MoŜna dokonać obniŜki. 
Pani Skarbnik – w budŜecie zaplanowano wpływy z tytułu podatku 
rolnego od osób prawnych i fizycznych w wysokości 269.255 zł. 
Podejmując decyzję o obniŜce  podatku do 31 zł. wpływy zmniejszą się  
o kwotę 10.770 zł. W ślad za tym zmniejszy się kwota subwencji. Pani 
Skarbnik oświadczyła, Ŝe z uwagi na skomplikowaną procedurę obliczeń 
wysokości subwencji nie jest w stanie podać Radnym dokładnej kwoty. 
Radny Pietrus wnioskuje o przyjęcie stawki 31 zł. 
Radny Kozan stwierdza , Ŝe w związku z tym, Ŝe straty są niewysokie 
wnosi o przyjęcie stawki obniŜonej. 
Radna Piekarska pyta kto płaci 5q. 
Pani Skarbnik odpowiada, Ŝe grunty pozostałe nie są obciąŜone 
np.drogi. 
 
Innych uwag nie zgłoszono. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  



10 radnych głosowało za przyjęciem uchwały, 3 radnych głosowało za jej 
odrzuceniem, 1 radny wstrzymał się od głosu. Uchwała została podjęta, 
stanowi załącznik do protokołu. 
 

9. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od posiadania psów. 
 
Przewodniczący Komisji nie zgłosili uwag. Przewodniczący Rady 
odczytał projekt uchwały i przeprowadził głosowanie za jej przyjęciem.  
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych . 13 radnych głosowało za 
przyjęciem uchwały, 1 radny wstrzymał się od głosu. Uchwała została 
podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 
 

10. Podjęcie uchwały w sprawie  określenia wzorów formularzy  
informacji i deklaracji podatkowych. 
 

 Pani Wójt informuje, Ŝe formularze są stosowane tak jak prawo tego 
wymaga. 
Uwag nie zgłoszono 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych ; uchwała została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
    11.    Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe  
             zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 
 
Radny Kozan zapytał jakie jest zadłuŜenie za wodę i ścieki. 
Pani Wójt odpowiada, Ŝe na 14.12.2006r. jest to kwota 11.240,12 zł.  
Po czym przedstawiła jak ta suma przedstawia się po rozliczeniu na 
wioski. Dodaje, Ŝe w 2006r. wystawiono 122 upomnienia, skierowano  
2 wnioski do Sądu o wydanie nakazu zapłaty, 10 spraw prowadzi 
komornik. 
Pan Burzała pyta, z jakiego tytułu zaległości są większe – za ścieki czy 
za wodę? 
Pani Wójt – większość zaległości jest za wodę. 
Radna Gawlik pyta jakie są ubytki? 
Pani Wójt – ubytki zmniejszyły się o 50% po załoŜeniu wodomierzy. 
Przedstawiła analizę ubytków , podsumowując, Ŝe załoŜenie wodomierzy 
w Słupii pomogło. 
Pan Burzała postuluje załoŜenie  wodomierzy w innych wsiach. 
Pani Wójt obiecuje, Ŝe zastanowi się nad kontynuacją tych działań.  
Radny Krzywiecki – stwierdza, Ŝe były zarzuty z Urzędu Gminy, Ŝe  
w Słupii ginęła woda. Przyczyną tego był brak wymiany wodomierzy.  



Po wymianie na nowe sytuacja się zmieniła, poniewaŜ usunięto 
przyczynę występowania ubytków. 
Radny Wodziak – za wodę, którą podlewane są ogródki ludzie płacą  
za zuŜytą wodę i kanalizację. 
Pani Wójt odpowiada, Ŝe w tej sytuacji naleŜy załoŜyć dodatkowy licznik. 
Pan Burzała dodaje, Ŝe gospodarstwa rolne w Perzowie w związku z 
dopajaniem zwierząt i tym, Ŝe woda ta nie trafia na oczyszczalnię 
zakładały drugi licznik. 
Innych uwag nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, uchwała została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Następnie głos zabrała Pani Wójt, która poinformowała Radnych o 
zaległościach podatkowych, dokonanych w związku z tym zajęciach 
hipotecznych oraz uzyskanych postanowieniach komorniczych  
w poszczególnych wsiach. 
 
    12.   Zmiana obszaru Gminy Perzów . 
 
Radny Ostrowski w związku ze zgłoszoną na początku Sesji propozycją 
zmiany porządku obrad, udzielił wyjaśnień co do wszczęcia procedury 
ewentualnej zmiany obszaru Gminy Perzów o miejscowość Chałupki. 
Na terenie miejscowości Chałupki znajduje się 6 domów, z czego  
1 naleŜy do Goli, a 6 do Taboru Wielkiego. Zaopatrzenie w wodę 
zapewnia mieszkańcom Gmina Perzów. Mieszkańcy korzystają teŜ z 
poczty w Perzowie. Próbowali się oni przyłączyć administracyjnie do 
Gminy Perzów, ale bezskutecznie. 
 Radny Ostrowski przeczytał wniosek wszystkich dorosłych mieszkańców 
Chałupek o terytorialne przyłączenie do Gminy Perzów. Nadmienił teŜ, 
Ŝe  mieszkańcy liczą na wybudowanie drogi. 
Radny Stodolski – co z Gminą Bralin. Będzie konieczna zmiana map 
ewidencyjnych. 
Radny Krzywiecki – co stoi na przeszkodzie przyjęcia tego obszaru 
skoro i tak Perzów ponosi koszty. 
Radny Ostrowski – oświadczenie woli mieszkańców odbywa się w 
drodze referendum. 
Pani Wójt – radni powinni dziś zagłosować czy rozpoczynać procedurę 
prawną. Zwraca uwagę na koszty, które będą musiały zostać poniesione. 
Pani Sekretarz – Rada Ministrów w drodze rozporządzenia wydaje 
decyzję o zmianie granic. 
Radny Stodolski – nie jest przeciwny. 



Radny Pietrus – w rzeszowskim jest miejscowość, gdzie połowa 
miejscowości naleŜy do jednej Gminy, druga zaś do drugiej.  
Podobna procedura  trwa juŜ 5 lat. 
Radny Stodolski – naleŜy się przychylić, aby spełnić marzenia 
mieszkańców. 
Podsumowując dyskusję Przewodniczący Rady stwierdził , Ŝe radni 
wstępnie są za przychyleniem się do wniosku mieszkańców.  
NaleŜy jednak zapoznać się z procedurami. 
Przewodniczący Rady nawiązał do 25 rocznicy wprowadzenia stanu 
wojennego w Polsce w 1981r. 
 

13. Wolne głosy i wnioski. 
 

Radny Kozan – było spotkanie z panem od wycinki topoli. Czy moŜna teŜ 
przyciąć wierzby. 
Pani Wójt uwaŜa, Ŝe sprawę moŜna załatwić. 
Radny Wieczorek – rozumiem, Ŝe drzewa zostaną wycięte 
charytatywnie. 
Pani Wójt potwierdza. 
Radny Pietrus – Czy poprzedni Wójt rozliczył się ze swoich obowiązków. 
Na jakim etapie jest sprawa w prokuraturze? 
Pani Wójt – Wójt nie był w Urzędzie, aby się rozliczyć. Oddał telefon i 
klucze. Referaty przygotują raporty o sprawach, które są w trakcie lub do 
załatwienia. Pani Wójt nie wie na jakim etapie jest sprawa  
w prokuraturze. 
Radny Pietrus – czy dostanie Wójt odprawę? 
Pani Skarbnik – otrzyma świadczenia, jakie mu przysługują, poniewaŜ 
nie ma innych przesłanek. 
Radny Kozan – środki powinny być wypłacone, jeŜeli Wójt się rozliczy. 
Pani Skarbnik – umowa o pracę przebiegała dalej i naleŜy naliczoną 
kwotę wypłacić. Inne sprawy, np. świadczenia socjalne zostaną na 
wniosek Wójta potrącone. 
Radny Stodolski – co się stało z pieczątkami, które p.Wójt kazał sobie 
przynieść. Czy je oddał? 
Pani Wójt – nic nie wie o tej sprawie. Urząd prowadzi rejestr pieczęci. 
Pieczątki zostały oddane. 
Radny Kłodnicki – radzi nie przycinać topoli, a sugeruje wyciąć je 
całkowicie. Wnioskuje, aby wyciąć drzewa obok szkoły. 
Radna Piekarska – wnioskuje o wycięcie krzaków przy drodze 
Trębaczów - Zbyczyna / od Ligoty/. 
Więcej wniosków nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący ogłosił zamkniecie obrad III Sesji Rady Gminy Perzów. 



Protokół sporządziła 
Joanna Bednarek 
 
 
 
    


